
 
 

 

Svenska Rottweilerklubben   
Rasklubb inom Svenska Brukshundklubben 

 

Plats: via Teams 

Datum: 2025-05-12 

Tidpunkt: 19:15–21:00 

 

 

§ 1 Styrelsemötet öppnades 
Ordförande Malin Åsander förklarade mötet öppnat kl. 19:20 
 

§ 2 Närvarande 
Malin Åsander, ordförande 
Jessica Berglund, vice ordförande 
Ann-Louise Rönmark, kassör 
Anette Gustavsson, sekreterare 
Mariz Öhman, ledamot 
Martina Israelsson, ledamot 
Soffie Modin, suppleant 
Ingela Dehman Lindgren, suppleant, från §6 avel & hälsa 
Lisa Bergman, valberedningen 
 
Anmält förhinder 
Veronica Nilsson, ledamot 

§ 3 Val av justerare 
Till justerare valdes: Mariz Öhman 

§ 4 Godkännande av dagordning och mötespolicy 
Dagordningen samt mötespolicyn godkändes utan ändringar. 

§ 5 Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§ 6–7 Utskott och inkommande skrivelser 

Sekreterare  
Anette Gustavsson informerar: 

• Äldre protokoll (2014 och 2018) har inscannats och lagts i OneDrive. 
• Arbete med översyn av samtliga arbetsbeskrivningar pågår. 
• Sekreteraren har tillsammans med Christina Sjögren deltagit i SBK:s förmöte nr 2 inför 

kongressen. Där diskuterades målstruktur, medlemsstatistik, ekonomi och behovet av 
tydligare kommunikation. Ett nytt visions- och strategiarbete ska påbörjas 2025. Samverkan 
med externa aktörer inom samhällsnytta nämndes också. 
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Information – Hemsida, Redaktion & Sociala medier: 

• Arbetet med mental- och släktskapsindex på hemsidan fortgår. 
• Inget nytt att rapportera från Instagram eller Facebook. 
• Ingen effekt noterades från den senaste annonskampanjen för medlemstidningen 

Rottweilern. 

Samarbeten: 
• Arbetsgruppen för samarbeten är fortsatt vakant. 
• Klubben har avtal med Royal Canin, Sveland och Svenska Djurapoteket. 
• Mailadress till samarbeten är hänvisad till sekreterarens adress – inga inkomna ärenden. 
• Mötet med Sveland den 9 maj är genomfört. Styrelsen har informerats om innehållet. 

 
Inkomna skrivelser: 
– 54.25 Webinar för hunduppfödaren 19/5 (från Sveland) 
Åtgärd: Lades till handlingarna. 
 
– 55.25 Samarbetsavtal – Sveland. Lades till handlingarna. 
Åtgärd: Uppdrogs till Anette att informera organisationen om samarbetet och våra 
motprestationer. 
 

Avel och hälsa 
Mariz Öhman informerar: 

• En uppdaterad arbetsbeskrivning för utskottet är framtagen och ligger nu i mappen för 
översyn inför att styrelsen ska fastställa den. 

• Ett digitalt uppfödarmingel planeras till den 15 maj. 
• Nästa möte med utskottet är planerat till vecka 23. 

 
Inkommen skrivelse: 
– 51.25 Inbjudan till ras- och specialklubbsträff om ögonsjukdomar och avelsrekommendationer. 
Åtgärd: Lades till handlingarna. 

 
 
Exteriör 
Soffie Modin informerar: 

• Återkoppling gällande frågan om rasinventering saknas från utskottet. 
• Åtgärder har vidtagits för att säkerställa att samtliga beskrivare använder uppdaterad 

version av exteriörprotokollet (2025-01-01). 

Inkommen skrivelse: 
– 50.25 Förfrågan om vidareutbildning av exteriörbeskrivare. Svar har efterfrågats från utskottet, 
men har ännu inte inkommit. 
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Mentalitet 
Veronica Nilsson har på förhand informerat om: 

• Årets första MH har genomförts. 
 

Inkomna skrivelser: 
– 45.25 Rapport om oacceptabelt beteende (SBK) 
– 46.25 Fråga från medlem om hantering av hundbeteende 
Åtgärd: Ärendena har överlämnats till utskottet för hantering. 
 

Tävling och samhällsnytta 
Jessica Berglund informerar: 

• IGP-tävlingen i Nossebro den 10 maj har ställts in. 
 
Inkomna skrivelser: 
– 47.25 Uppdaterad arrangörsmanual SBK Tävling 
– 48.25 Instruktion om betalningssätt i SBK Tävling 
– 52.25 Inbjudan till förmöten om regelrevidering i rallylydnad 
Åtgärd: Samtliga har vidarebefordrats till berörda utskott och funktionärer. 
 

Aktivitets- och lokalområden 
Martina Israelsson informerar: 

• Lokalområdet Västernorrland har ännu inte inkommit med årsmöteshandlingar – 
påminnelse har skickats. 

• Kontakt har tagits gällande platsbyte för Föneutställningen – svar inväntas. 
• Anmälningar till årets Kosta-läger rullar in. 

 
Styrelsen beslutade att fastställa det nya aktivitetsområdet under namnet AO Östra. 
Det uppdrogs till Martina att informera berörda samt säkerställa att aktivitetsområdet får tillgång 
till relevant information såsom rutiner, kontaktvägar och dokument. 
Det uppdrogs till Anette att skapa mailadress, uppdatera hemsida och lägga till aktivitetsområdet i 
aktuella kommunikationskanaler såsom Facebook. 
 

Styrelsen (övergripande) 
 

• Jessica och Christina Sjögren deltog på SBK:s diskussionsforum den 22 april inför 
kongressen. 

 
Inkomna skrivelser: 
– 49.25 SBK Info april 2025 (från SBK) 
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Åtgärd: Skickad till styrelsen för spridning i organisationen. 
 
 
 
 
– 57.25 Årets klubb (SBK) 
Åtgärd: Styrelsen uppdrog till Anette Gustavsson att kontakta Jenny Odeblom för att samordna 
genomförandet av en tävling där vi efterlyser bilder med temat gemenskap.  

Kassör 
Ann-Louise Rönmark informerar: 

• Konstituerande protokoll har inkommit. 
• Det har uppmärksammats att privata och klubbrelaterade kostnader ibland blandas på 

samma kvitto vid inköp, vilket skapar problem vid redovisning och bokföring. Då hela kvittot 
scannas in kan systemet inte hantera delbetalningar korrekt, vilket leder till felaktigheter i 
den ekonomiska rapporteringen och försvårar kassörens arbete. 
 
Åtgärd: Styrelsen beslutade därför att införa krav på separata kvitton för klubbens utgifter. 
Styrelsen uppdrog Anette Gustavsson att informera hela organisationen. 
 

• Det har uppmärksammats att kvitton ibland saknas vid inköp med klubbens kreditkort, 
vilket skapar problem i redovisningen. 
 
Åtgärd: Styrelsen uppdrog till Veronica Nilsson att kontakta berört utskott i ärendet. 
 

• Vid utlandsdomaruppdrag krävs att vissa uppgifter rapporteras till kassören för att hantera 
den särskilda inkomstskatt som tillkommer enligt gällande Skatteverkets regelverk. 
Kassören har vid upprepade tillfällen efterfrågat dessa uppgifter från arrangörer, men 
uppgifterna har inte alltid inkommit i tid, vilket försvårar korrekt hantering. Styrelsen 
konstaterade att rutinen behöver förtydligas och säkerställas framöver för att undvika 
administrativa och ekonomiska konsekvenser. 
 
Åtgärd: Styrelsen uppdrog till Veronica Nilsson att kontakta berörda utskott och ge dem i 
uppdrag att ta fram en fungerande rutin för rapportering. 

 
 
Inkomna skrivelser: 
– 53.25 Information om fakturor (från SBK) 
  Åtgärd: Lades till handlingarna. 
 



 
 

 

Svenska Rottweilerklubben   
Rasklubb inom Svenska Brukshundklubben 

 

Plats: via Teams 

Datum: 2025-05-12 

Tidpunkt: 19:15–21:00 

 

 

 
 

Internationell 
Malin Åsander informerar: 
Telefonmötet med IFR avsåg endast utställningen som styrelsen redan tidigare tagit ställning till. 
Vissa frågeställningar klargjordes för andra länder, men inget var aktuellt för Sverige. 
 
Inkommen skrivelse: 
– 56.25 IFR Treasury Reports.  
Åtgärd: Lades till handlingarna. 

RAS  
Malin Åsander informerar: 

• Inget att rapportera. 

§ 8 Uppföljning av mål samt årshjulet 
Styrelsen gick gemensamt igenom årshjulet. 
En rapport presenterades från det tidigare mötet där klubbens övergripande mål diskuterades. 
Fokus låg på hur målen kan omsättas i det dagliga arbetet och följas upp genom styrelsens 
planering. Alla i styrelsen ska lämna input efter det separata mötet om mål, som sedan ska 
sammanställas och förmedlas till medlemmarna. 

§ 9 Övrigt 
Planering inför fysiska mötet den 24-25 maj: 
Styrelsen säkerställer att samtliga ledamöter har anmält sitt deltagande. Praktisk information 
skickas ut så snart alla svar inkommit. 

§ 10 Nästa möte 
Nästa möte föreslås hållas 17/6  

§ 11 Sammanträdet avslutas 
Mötet avslutades av ordförande kl. 20:40 
 
 
 
Sekreterare: Anette Gustavsson Ordförande: Malin Åsander Justerare: Mariz Öhman 
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